



Tudor Heritage Chrono Blue

In the rich saga of Tudor historic chronographs, reference 7169 - better known to aficionados as the TUDOR "Montecarlo" chronograph - is an absolute icon. Launched in 1973, it is still greatly prized by connoisseurs in its version featuring distinctive touches of blue, grey and orange. These colors are the aesthetic codes that inspired the brand to revive this chronograph in the new Tudor Heritage Chrono Blue. But, far more than just a simple replica, it is a unique stylistic reinterpretation in which the past, present and future converge. ----- Mechanical automatic movement, TUDOR calibre 2892 with additional chronograph function mechanism. Steel case with bidirectional rotatable bezel. Hours, minutes, seconds, chronograph, date. Steel bracelet and fabric strap. Retail price: CHF 3,889 / USD 4,425 / € 2,904

| | |
|----------------|---|
| Movement | Mechanical automatic, TUDOR calibre 2892 with additional chronograph function mechanism, approximately 42-hour power reserve |
| Functions | Hours, minutes, seconds, chronograph, date |
| Case | Polished and satin-finished steel, 42 mm Bidirectional rotatable 12-hour graduated steel bezel for second time-zone display, blue disc Scratch-resistant sapphire crystal Water-resistant to 150 m |
| Dial | Opaline and blue with applied three-dimensional hour-markers 45-minute totalizer at 9 o'clock and small seconds at 3 o'clock Date at 6 o'clock |
| Bracelet/Strap | Three-link steel bracelet with folding clasp and safety catch Additional strap in blue, orange and grey fabric with pronged buckle supplied with the watch |



Tudor Heritage Chrono Blue

aficionados sous le nom de chronographe TUDOR « Montecarlo » - est une icône absolue. Lancée en 1973, elle est aujourd'hui particulièrement recherchée des connaisseurs dans sa version ponctuée de notes bleues, oranges et grises. Des codes dont s'est inspirée la marque pour faire revivre ce chronographe de légende au travers de la nouvelle Tudor Heritage Chrono Blue. Bien plus qu'une simple réédition, une réinterprétation unique, véritable collision stylistique entre passé, présent et futur. ----- Mouvement mécanique à remontage automatique, calibre TUDOR 2892 avec module additionnel chronographe. Boîtier en acier avec lunette tournante bidirectionnelle. Heure, minute, seconde, chronographe, date. Livré avec deux bracelets, l'un en acier, l'autre en tissu. Prix publics : CHF 3,889 / USD 4,425 / € 2,904

| | |
|-----------|---|
| Mouvement | Mécanique à remontage automatique, calibre Tudor 2892 avec module de chronographe, réserve de marche d'environ 42 heures |
| Fonctions | Heure, minute, seconde, chronographe, date |
| Boîtier | Acier, finition polie et satinée, 42 mm Lunette tournante bidirectionnelle en acier avec disque bleu, graduée sur 12 heures pour la lecture d'un second fuseau horaire Glace saphir inrayable Étanche à 150 mètres |
| Cadran | Opalin et bleu avec index tridimensionnels appliqués Compteur 45 minutes à 9h et petite seconde à 3h Date à 6h |
| Bracelet | Acier à trois mailles avec boucle déployante et fermoir de sécurité Livré avec bracelet additionnel en tissu bleu, orange et gris muni d'une boucle ardillon |